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Forfall:   
 
 

Saksliste: 

SAK 2023.41  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2023.42  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 17/4 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 17/4 ble godkjent 
 

SAK 2023.43  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Samordnet rapportering i full gang. Info i eget skriv i 

styremappa. Utrolig viktig med riktige medlemstall. 

o Idrettstinget 

▪ Presidentvalget – hvem skal NBF stemme 

på? 

▪ Andre tingsaker – hvordan skal vi arbeide 

med NBFs standpunkter? 

o Fikk ikke midler til prosess med å få en internasjonal 

styreplass i 2023 (penger tildeles det året det er 

valg). Oppfordret til å søke på nytt i 2024 



o Informasjon om NIF sin holdning til Russisk og 

Belarusisk idrettsdeltagelse internasjonalt. 

 

• UWW 

o Anette besøkte UWW i forbindelse med NILEs 

studietur til Lausanne. Temaer som ble diskutert var 

UWWs strategi, særlig temaene Youth development 

og Women´s wrestling.  
I tillegg informerte jeg om vår parasatsing. Vi 

diskuterte også vårt VM i 2021 og et eventuelt 

fremtidig mesterskap i Norge.  

o Holdt møte med Deqa i utviklingsavdelingen (mer 

om dette under utvikling) 

 

• Annet adm 

o Samarbeidsprosjekt med Lambertseter om 

samling/camp og trenerutvikling (UWW kurs) i 

forbindelse med Oslo Wrestling Open i juni (mer 

under utvikling) 

o Informasjon om NRK – sesong 3 «Hodet i klemme» 

o Informasjon om arv til NBF og Finnmark Brytekrets 

o Lambertseter tester ut et nytt turneringssystem på 

Oslo Open 

o Anette invitert til å sitte i panel på to arrangementer 

▪ 04.04.23: 
Internasjonal idrett – bare elendighet eller 

finnes det håp? 

▪ 01.09.23: 
Internasjonale mesterskap til Norge – 

økonomisk galskap eller fornuftig 

investering? https://nipa.no  
 

• Utvikling 

o planlagt trenerkurs med flere trenerkursholdere. Alle 

har hver sine utfordringer, som gjør trenerkurs på 

vårparten utfordrende.  
o hatt møte med UWW i forbindelse med UWW- 

trenerkurs som et løp ved siden av Lambertseter BK 

sin treningssamling (wrestling festival). Koordineres 

videre 

o bistår LBK videre i å organisere og sparre på 

muligheter.  
o holder dialog med storklubbene/ aktivitetsmessig ifht. 

en modell av omreisende kvinnelandslagstrener 

o koordinerer opp for å få terminliste til å bli et årshjul. 

Aktivitet, kurs, samlinger,  

o oppfølging av breddekomité. Planlagt flere møter i 

forbindelse med breddearrangement.  
o NC 2023 er klar. Hjulpet klubber med å sette dette inn i 

SA. T-skjorter, medaljer og sammenlagtpremier er 

bestilt.  
 

https://www.nih.no/om-nih/aktuelt/aktivitetskalender/2023/internasjonal-idrett/
https://www.nih.no/om-nih/aktuelt/aktivitetskalender/2023/internasjonal-idrett/
https://nipa.no/


o oppfølging av ikke-olympisk komité 
o Div. arbeid på hjemmesiden. Bl.a ny parasirkel på 

forside og div. på dommerside 

o hatt div. opplæring av Emilie på hjemmesiden 
o Div. Planlegging og koordinering av NM-veka i 

trondheim. Div. Rapportering til NIF. Håndbak stiller i år 

som eneste gren fra oss.  

o bistått klubber med Syse (nye e-post innlogginger og 

tilganger) 
o div. mailhenvendelser 
o oppfølging av klubber over tlf 

 

• Para 

o Emilie på møte med parakonsulenter fra fem andre 

særforbund for å se på muligheter til samarbeid om 

rekruttering av parautøvere.  

o Temasamling om kompetanseutvikling i idrett for 

utviklingshemmede 12.04: Filmen fra Rockesokk-

arrangementet til bryting ble vist 

o Krafttak-prosjektet: 

▪ Instruktør fra Sverige holdt kurs om 

parabryting og utviklingen i Sverige 25.03. 2 

timer teori, 1 time praktiske øvelser. 

▪ Emilie og Hans Kristian (SP09) gjennomført 

første statusmøte med Lars fra Krafttaket for 

mangfold og inkludering 18.04. 

▪ Status nå er at parabryting er godt i gang. 

Parti hver lørdag i Bjølsenhallen kl. 12:00-

13:00, 6 deltakere til nå. Trener og 

koordinator for paratilbudet i SP09 har blitt 

forespurt om å fortelle om dette på neste 

temasamling i paraidrett 30.05. 

o Første møte med para-ressursgruppen blir 

gjennomført 24.04. Denne er på tvers av bryting, 

boksing og kampsport. 

o Emilie utformet utkast og punkter med forslag til 

revideringen av planverk på paraområdet. Sendt til 

Anette 

o Flere paraidrettsdager/rekrutteringsdager i juni hvor 

vi må synliggjøre våre tilbud 

o Håndbak-stand på Paradag på Alexander Dale Oen 

senteret i forbindelse med håndbakstevne i Bergen 

29.04 

• Håndbak 

o Pusher klubbene på idrettsregistreringen  

o Norges Cup #2 førstkommende helg på Thon Hotel 

Bergen Airport (junior & para) - 38 utøvere 

o Forberedelse NM-veka intensiveres 

o Reiser muligens til kongressen på EM for å avgi 

forbundets stemme (helga før NM) 



o Noen nye klubber er under stiftelse (Brønnøysund, 

Sortland blant annet) 

o Stort behov for klubbutvikling for de klubber som 

ønsker å utvikle seg 

 

• Andre ikke olympiske grener 
o Resultater og rapport etter Sumo EM ligger i 

styremappa 

 

• Breddekomiteen 

o Se referat fra komiteen 

 
• Dommerkomiteen 

o Flere dommerkurs avhold ifm stevner 

o Anne Lise tatt ut som dommer på World beach 

games 

o Vi har fått en anmodning ifra UWW sin 

dommerkomite som gjelder Mia Rønningshaug. Hun 

var på kurs for å bli Internasjonal dommer under 

Veteran Vm-2022. Dette gikk meget bra, og vi 

mottok nylig et brev der dommerkomiteen til UWW 

vil gi henne muligheten til å få lov til å gradere til Kat 

2 allerede dette året.  

 
Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 

 
Med dagens kandidater til nytt styre i NIF, støtter NBF flertallet i i 
valgkomiteens innstilling. Styret vil avvente eventuelle nye kandidater 
før endelig beslutning tas på styremøte 31 mai. 
 
Styret ber om at vi blir flinkere til å få ut informasjon om de gode 
tiltakene vi gjør. Benytt NPG/Aasland/Graff 

SAK 2023.44  R  Rapport Sport 
 
Thor orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn  

• Status senior menn 

• Evaluering/prosess Grace 

• Evaluering øvrige damer 

 
Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Styret ber «ikke olympisk komite» om å lage en plan for aktivitet og 
bruk av midler for fristil herrer som er tilgjengelig i budsjettet. 
Oversendes til styret i løpet av mai.  
 



SAK 2023.45  B Informasjonsflyt og arbeidsform i styret 
Hvordan får vi til en best mulig arbeidsform i styret, hva forventes av 
styret og av adm for å få dette til å fungere best mulig. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at agenda styremøter skal ut minimum en uke før 
styremøter. 
 
Tar en gjennomgang av mappestruktur på Teams på neste styremøte 
(fysisk deltagelse) 
 
Vurder om vi kan benytte chatten i Teams mer aktivt. 
 

SAK 2023.46  B Økonomi 
Økonomirapport i styremappa ble gått igjennom. Vi styrer mot et 
betydelig underskudd i 2023. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.47  B Søknad om opptak ny gren 
 

Søknad om opptak av Vikingbryting Laustak. Bakgrunn og søknad 
ligger i styremappa. 
 

Beslutning: 
Styret ber om at søknaden behandles i ikke olympisk komitee, før den 
realitetsbehandles av styret. 
 

SAK 2023.48  B VM Oslo 2026 
 

• Ikke noe nytt å melde 
• Miljøet i Hardanger ønsker å søke på VM i HB. Må ses opp mot 

en VM søknad eller arrangement i Bryting. Lokasjon må evt 

også ses på. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.49  R/B Ledermøte og kickoff 2023 
 

 
Beslutning: 

Info MÅ ut i begynnelsen av neste uke. Forsøker å booke Thon 
Storo 



SAK 2023.50  Eventuelt 
   Neste styremøte flyttes til onsdag 31 mai. Fysisk på Ullevål kl 16.00 

 
 
 

 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 26.04.2023 
 
 
 

Anette Kure   Oddbjørn Hanssen   Britt Eli Pedersen 
President   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Ann-Kristin Stubberød  Gudrun Høie  
Styremedlem    Styremedlem    Varamedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


